
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 21. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 279
Ministeren bedes forklare baggrunden for, at Forsvarets Efterretningstjeneste
er i gang med at slette dele af deres arkiv i forbindelse med overgangen fra
papirarkiv til elektroniske arkiver, herunder redegøre for om ikke netop over-
gangen til elektroniske arkiver vil gøre det nemmere at opbevare større
mængder data.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter
Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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